
MEITI Work plan ပါလုပ္ငန္းအစီအစဥ္ဦးစားေပးေရြးခ်ယ္ျခင္းႏွင့္ စီမံမႈဆိုင္ရာဆပ္ေကာ္မတီ 

                    (Work plan and Governance Subcommittee) 

             သစ္အေျခခံနည္းပညာသင္တန္းေက်ာင္း၊ ေျမာက္ဒဂုံ၊ရန္ကုန္ 

                               (ဇူလိုင္လ ၇ ရက္ေန ့ ၂၀၁၇) 

 

၁။ ရည္ရြယ္ခ်က္ 

 ျမန္မာႏုိင္င ံ EITI လုပ္ငန္းစဥ္မ်ား အေကာင္အထည္ေဖာ္ရာတြင ္ ကမၻာဘဏ္၏ ဝယ္ယူေရးလမ္းၫႊန္ခ်က္မ်ား 
(Procurement Guideline) ကု ိ သိရွိနားလည္ေစရန္၊ လုပ္ငန္းအေကာင္အထည္ေဖာ္ေရး လမ္းၫႊန ္
(Implementation Manual)ႏွင္ ့ပတ္သက္ၿပီး ေဆြးေႏြးရန္ႏွင္ ့ႏွစ္စဥ္တုိးတက္မႈ အစီရင္ခံစာမူၾကမ္းႏွင္ ့ပတ္သက္ၿပီး 
ေဆြးေႏြးရန ္ ရည္ရြယ္ခ်က္မ်ားျဖင္ ့ လုပ္ငန္းအစီအစဥ ္ ဦးစားေပးေရြးခ်ယ္ျခင္းႏွင္ ့ စီမံမႈဆုိင္ရာဆပ္ေကာ္မတ ီ ကု ိ
က်င္းပခဲ့ျခင္းျဖစ္ပါသည္။ 

 

� � အစည္းအေ၀းတက္ေရာက္သူမ်ား 

 အစည္းအေဝးတက္ေရာက္သူမ်ားမွာ ေအာက္ပါအတိုင္းျဖစ္ပါသည္။  

အစိုးရကိုယ္စားလွယ္ (၄) ဦး ၊ ပုဂၢလိကကိုယ္စားလွယ္ ( ၂ ) ဦး ၊ အရပ္ဖက္ကိုယ္စားလွယ္ ( ၃ ) ဦး ၊ 
ကမၻာ့ဘဏ္မွကိုယ္စားလွယ္ (၃) ဦး ၊ MOBD မyႈကိုယ္စားလွယ္ ( ၃ ) ဦး ၊ NCS မွ ကိုယ္စားလွယ္ ( ၆ ) ဦး၊ 
စုစုေပါင္း (၂၁) ဦးတက္ေရာက္ခဲ့ပါသည္။ အစည္းအေဝးတက္ေရာက္သူမ်ားအား ေနာက္ဆက္တြဲ 
စာရင္းျဖင့္ ေဖာ္ျပထားပါသည္။ 

 

၃။ အစည္းအေ၀းေဆြးေႏြးခ်က္မ်ား  

• ဦးစိုး၀င္း (National Coordinator) မွ အဖြင့္အမွာစကားေျပာၾကားျခင္း။ 
• World Bank မွ ၄င္းတို႕၏အခန္းက႑အား ပဏာမေျပာၾကားေဆြးေႏြးျခင္း။ 

 

    (က) ကမၻာ့ဘဏ္မွ ၎တို ့၏ ဝယ္ယူပို ့ေဆာင္ေရးလမ္းၫႊန္အား ေဆြးေႏြးတင္ျပခဲ့ပါသည္။ 

• ဝယ္ယူေရးႏွင့္ ပတ္သက္၍ Procurement Guideline သည္ အေရးႀကီးေသာအခန္းက႑တြင္ 
ပါ၀င္ေၾကာင္း၊ 

• Supplier မ်ားသည္ contractor မ်ားႏွင့္ တိုက္႐ိုက္ဆက္သြယ္မႈ မရိွေၾကာင္း၊  
• ေငြေခ်းယူသူအဖြဲ ့မွ ခ်မွတ္ေပးလုိက္ေသာ contractor မ်ားမွ မေက်နပ္ခ်က္မ်ားရိွပါက 

ကမၻာ့ဘဏ္သို ့ တရား၀င္ တိုင္ၾကားစာပို ့၍ ရေၾကာင္း၊  



• ကမၻာ့ဘဏ္မွ တိုင္ၾကားစာမ်ားအား ေျဖရွင္းေပးသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

    (ခ) ဝယ္ယူေရးတြင္ ေငြေခ်းယူသူမ်ား၏ အခန္းက႑ႏွင့္ပတ္သက္၍  
 

• ေငြေခ်းယူသူမ်ားက ဝယ္ယူေရးအစီအစဥ္အား ေရးဆြဲရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊      
ကမၻာ့ဘဏ္အေနႏွင့္လည္း ခ်မွတ္ထားေသာ ဝယ္ယူေရးအစီအစဥ္အား လိုက္နာျခင္းရိွ မရိွ ႏွင့္ 
အက်င့္ပ်က္ ျခစားမႈမ်ားကို ေစာင့္ၾကည့္အကဲျဖတ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

• တင္ဒါေခၚျခင္းႏွင့္ပတ္သက္၍လည္း တင္ဒါေခၚရာတြင္ အမ်ားသိေအာင္ မီဒီယာမွ 
ေၾကျငာမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ အဆိုျပဳခ်က္မ်ားႏွင့္တင္ဒါမ်ားကို စီစစ္ေရးအဖြဲ ့မွ ထင္သာျမင္သာရိွစြာ 
အဆင့္ဆင့္စီစစ္အကဲျဖတ္၍ တစ္ဖြဲ ့ကိုေရြးခ်ယ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
ေရြးခ်ယ္ထားသည့္အဖြဲ ့အား စာခ်ဳပ္အပ္ႏွံခ်ဳပ္ဆိုသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

• တင္ဒါမတင္မီ Prebid အစည္းအေဝးျပဳလုပ္ေၾကာင္း၊တင္ဒါတင္ေသာသူမ်ားမွ ၁၀၀% Respond 
ရိွသူကရွားေၾကာင္း၊၈၀% Respond ရိွသူမ်ားထဲမွ 
ေစ်းအနည္းဆုံးသူအားေရြးခ်ယ္ေၾကာင္း၊ထို ့ေနာက္ အခ်က္အလက္မ်ားမွန္၊ 
မမွန္စစ္ေဆးေၾကာင္း၊ 

• ေခ်းငွားသူဘက္မွ ကမၻာ့ဘဏ္အား အကဲျဖတ္ခ်က္အစီရင္ခံစာ တင္သြင္းရၿပီး ကမၻာ့ဘဏ္ဆီမွ 
ကန္႔ကြက္ရန္မရိွေသာစာ No objection letter လိုအပ္ေၾကာင္း၊  

• Technical and financial proposal မ်ားအားလုံးသည္ ေဆြးေႏြးညိႇႏႈိင္း၍ ရပါက 
ေဆြးေႏြးသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

• Proposal တင္ရာတြင္လည္း Minium requirement ႏွင့္သာကုိက္ညီပါက 
စဥ္းစားရန္မလုိေၾကာင္း၊ ေရြးခ်ယ္ႏိုင္ရန္အတြက္ Candidates အနည္းဆုံး 
၃ဦးရိွရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

• အကယ္၍ တစ္ဦးသာ ရိွပါက ကမၻာ့ဘဏ္မွ မno objection letter ေတာင္းရန္လုိအပ္ေၾကာင္း၊  
 
   (ဂ) ကမၻာ့ဘဏ္၏ စီမံခ်က္မ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍လည္း 
 

• ဥပမာ။     ။ ပညာေရးႏွင့္ပတ္သက္၍ အလုပ္လုပ္မည္ဆိုပါက ၎ပညာေရးဌာနတြင္ရိွေသာ 
ဝန္ထမ္းမ်ာအေနႏွင့္ စြမ္းေဆာင္ရည္ျပည့္မျပည့္ကို ကမၻာ့ဘဏ္အေနျဖင့္ 
အကဲျဖတ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ယင္းႏွင့္အတူ ကမၻာ့ဘဏ္မွ Training ေပးျခင္း၊ 
ဗဟုသုတမွ်ေဝသည့္အစီအစဥ္မ်ားအား ျပဳလုပ္ေပးသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

• ထို ့အျပင္ စီမံခ်က္မ်ားအတြက္ စာရင္းစစ္မ်ားကိုလည္း လိုအပ္သလိုထားရိွမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
ပစၥည္းဝယ္ယူရာတြင္လည္း ေစ်းႏႈန္းသင့္တင့္၍ တိက်ေသခ်ာရမည္ျဖစ္ေၾကာင္းႏွင့္ 
ပြင့္လင္းျမင္သာမႈ ရိွရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

• ကမၻာ့ဘဏ္မွခ်မွတ္ထားေသာ Shopping Method ကိုအသုံးျပဳရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
• Shopping method တြင္လည္း prior review document လုိအပ္ေၾကာင္း၊ Evaluation report 

တြင္လည္း prior review document လုိအပ္ေၾကာင္း၊  
• Prior review လုပ္ျခင္းသည္ စစ္ေဆးျခင္း မဟုတ္ေၾကာင္း၊ 
• ျမန္မာႏုိင္ငံတြင္ ႏုိင္ငံတကာေစ်းကြက္ႏွင့္အေတြ ့အၾကံဳမရိွေသး၍ prior review 

လုပ္ျခင္းသာျဖစ္ေၾကာင္း၊  
     

 (ဃ) အၾကံေပးပညာရွင္မ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍လည္း  



• ႏိုင္ငံတကာမွ ပါ၀င္ခြင့္ရေအာင္ ျပဳလုပ္ေပးသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
• အၾကံေပးပညာရွင္ေရြးခ်ယ္ရာတြင္လည္း အရည္အခ်င္းရိွသူကိုသာ 

ေရြးခ်ယ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ Consultant qualification္ CQS method သာသုံးေၾကာင္း၊ 
• ပြင့္လင္းျမင္သာမႈရိွေအာင္လည္း ျပဳလုပ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
• ႏိုင္ငံသားအၾကံေပးမ်ားကို ပိုမိုအားေပးသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  
• Prior and post review ႏွင့္ပတ္သက္၍လည္း တင္ဒါမေခၚခင္ကတည္းက prior review 

ကိုျပဳလုပ္သည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  
• ျပန္လည္စီစစ္ၿပီးေသာအခ်က္အလက္မ်ားအား အစီအစဥ္ က်မက်အား 

ျပန္လည္စီစစ္ေပးေၾကာင္း၊  

    (င) Quotation ေကာက္ယူျခင္းႏွင့္ ပတ္သက္၍ ပစၥည္းဝယ္ယူရာတြင္လည္း quotation 
၃ခုေတာင္းရန္လိုအပ္ေၾကာင္း၊  

• အကယ္၍ မရႏိုင္ပါက မည္သည့္အေၾကာင္းေၾကာင့္မရႏိုင္ေၾကာင္းကို 
ခိုင္လုံစြာရွင္းျပရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

•  ယင္း quotation မ်ားကိုလည္း ကမၻာ့ဘဏ္ဆီသို ့ အီးေမးလ္၊ဖက္စ္ တို ့ျဖင့္ေပးပို ့လို ့ရေၾကာင္း 
ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  

   

 

(စ) ျပန္လည္ေမးျမန္းျခင္းႏွင့္ ေျဖၾကားျခင္းအစီအစဥ္  

ေမးခြန္းမ်ား 

ဦးစိုး၀င္း(NC)မွ  
• ဆရာဦးစိုး၀င္းမ ွNCS Team ျပင္ပမ ွVolunteer တဦးေခၚယူပါက World Bank မ ွNo Objection 

Letter ေတာင္းယူရန္လိ/ု မလိ ုကု ိေမးျမန္းခဲ့ပါသည္။ 
• Resignation န႔ဲပတ္သက္၍လည္း (၃)လမျပည့္ခင္ အဖြဲ  ့မွ ႏႈတ္ထြက္သြားပါက 

လက္ခံလို႕ရ/မရ သိခ်င္ေၾကာင္း ေမးျမန္းခဲ့ပါသည္။ 

  အေျဖမ်ား 

 ဦးဆန္း၀င္း(MOPF)မွ ၀န္ထမ္းခန္႔အပ္ခ်က္မ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍ အေျပာင္းအလဲမ်ားျဖစ္လွ်င္  
ႏႈတ္ထြက္သြားသည့္ ၀န္ထမ္းေနရာတြင္ အစားထိုးခန္႕အပ္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ဝန္ထမ္းမ်ား၏ Time Sheet 
ကိုၾကည့္၍ လစာေပးရေၾကာင္း ေျဖၾကားခဲ့ပါသည္။ 

ကမၻာ့ဘဏ္ 

ကမၻာ့ဘဏ္မွလည္း volunteer ေခၚယူသည္မွာ အဖြဲ ့မွ ကိုယ္ပိုင္ဆုံးျဖတ္၍ရေၾကာင္း၊ 
ဝန္ထမ္းအေျပာင္းအလဲရိွပါက MOPF သို ့တရား၀င္စာေပးပို ့ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ အစားထိုးခန္ ့ထားသူသည္ 



ႏႈတ္ထြက္သူထက္ အရည္အခ်င္းသာသူ (သို ့) တန္းတူရိွသူျဖစ္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ထို ့အျပင္ 
သည္ျဖစ္စဥ္မ်ားအားလုံးကိုလည္း မွတ္တမ္းတင္ထားရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေျဖၾကားခဲ့ပါသည္။ 

 

ေမးခြန္းႏွင့္အေျဖ 

• ေဒၚမိုးမိုးထြန္း(MATA)မွ Office Accessories (eg – computer) မ်ား၀ယ္ယူလွ်င္ ေငြေၾကးပမာဏ 
မည္မွ်အထိ ကမၻာ့ဘဏ္မွ ခြင့္ျပဳေၾကာင္းကိုေမးျမန္း ခဲ့ပါသည္။ 

• ကမၻာ့ဘဏ္မွ ကမၻာ့ဘဏ္၏ အခန္းက႑အရ ကြန္ပ်ဳတာဝယ္ယူမည္ဆိုပါက Quotation 
မ်ားတင္ရေၾကာင္း၊ Software အားလုံးကုိလည္း License Version 
ႏွင့္ေနာက္ဆုံးေပၚျဖစ္သည္ကိုသာ အသုံးျပဳေၾကာင္း၊ ထို႕ေၾကာင့္ Quotation တင္မည္ဆိုပါက 
သတ္မွတ္ထားေသာ Rates မ်ားထက္ ပိုတင္ပါက အဆင္ေျပႏိုင္ေၾကာင္း 
ျပန္လည္ေျဖၾကားေျဖၾကားခဲ့ပါသည္။ 

 

 

 

 

ေမးခြန္းႏွင့္အေျဖ 

 

• ေဒၚမိုးမိုးထြန္း(MATA)မွ Workshop တစ္ခုလုပ္မည္ဆိုပါက (10,000) $ သတ္မွတ္ထား 
သည္ကိုသိထားေၾကာင္း၊ ထို ဘတ္ဂ်က္အား ျမန္မာျပည္၏ မည္သည့္ေနရာတြင္မဆို ျပဳလုပ္၍ ရ၊ 
မရအား သိခ်င္ေၾကာင္း ေမးျမန္းခဲ့ပါသည္။  

• ကမၻာ့ဘဏ္ မွ ၄င္းကိစၥသည္ Procurement ႏွင့္ မသက္ဆိုင္ေၾကာင္း ျပန္လည္ေျဖၾကားခဲ့ပါသည္။ 
 

 

၄။ MOBD မွေအာက္ပါအတိုင္း ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။ 

   MOBD မွ ဒုတိယၫြန္ၾကားေရးမွဴး ဦးဆန္း၀င္းမွ လုပ္ငန္းအေကာင္အထည္ေဖာ္လက္စြဲ 
(implementation manual) အား ေအာက္ပါအတိုင္း တင္ျပေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  
 
   (ဆ) Per diem rate ႏွင့္ ပတ္သက္၍ တစ္ရက္၍ ျမန္မာေငြ တစ္ေသာင္း (နံနက္စာ-၂၀၀၀က်ပ္၊ 
ေန႔လည္စာ-၄၀၀၀က်ပ္၊ ညစာ-၄၀၀၀က်ပ္) ႏႈန္းျဖင့္ သတ္မွတ္ထားေၾကာင္း၊ နံနက္စာအား 
မနက္၁၀နာရီထက္ ေစာလာမွသာလွ်င္ စီစဥ္ေပးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ညစာကိုကား 
ထြက္ခြာသည့္အခ်ိန္သည္ ေန႔လည္ ၂နာရီေနာက္ပိုင္းျဖစ္မွသာ ေပးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ Per diem rate 



အားတြက္ခ်က္ရာတြင္ ခရီးသြားလက္မွတ္အား အေျခခံ၍ တြက္ခ်က္မည္ မဟုတ္ေၾကာင္း ၊ 
မူလေနထိုင္သည့္ ေနရာမွစ၍ အစည္းအေဝးလာေရာက္သည့္ ေနရာသို ့သာေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။ 
 
  (ဇ) အရပ္ဖက္အဖြဲ ့အစည္းကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚမိုးမိုးထြန္းမွ အစည္းအေ၀းတက္ေနစဥ္အတြင္း 
ကုန္က်စရိတ္ကိုသာ ေပးမည္ဆိုပါက အဆင္မေျပေၾကာင္း၊ အစည္းအေ၀းတက္ေရာက္သည့္ 
ခရီးစဥ္စားစရိတ္အားလုံး အား ေပးမွသာအဆင္ေျပမည္ဟု ထင္ျမင္ပါေၾကာင္း၊ 
ခရီးသြားခ်ိန္တစ္ရက္ပိုထားသင့္ေၾကာင္း  ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။ 

(စ်) ဦးသန္းေဌးေအာင္မွ အစည္းအေဝးေန ့အား ၁၂နာရီအေရွ ့ပိုင္းေရာက္ပါက 
ေန႔တစ္ဝက္အျဖစ္သတ္မွတ္ထားေၾကာင္း၊ ၁၂နာရီေနာက္ပိုင္းေရာက္မွသာလွ်င္ 
ေန႔အျပည့္သတ္မွတ္ေၾကာင္း၊ မ်ားရိွပါေၾကာင္း၊အစည္းအေ၀းက်င္းပမည့္ ရက္မွာ 
(၇)ရက္ေန႕ျဖစ္ေသာ္လည္း (၆)ရက္ေန႕ညတည္းက ေရာက္မည္ဆိုပါက ညစာအတြက္ကုန္က်စရိတ္ 
စီစဥ္ေပးရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ အစည္းအေ၀းသို႔တက္ေရာက္လာၾကသည့္အဖြဲ ့၀င္မ်ားအတြက္ Taxi 
ကုန္က်စရိတ္မ်ားအား  ရွင္းရွင္းလင္းလင္းေဖာ္ျပေပးထားေၾကာင္း။ 

ထို ့ေၾကာင့္ အစည္းအေဝးမတိုင္မီ လာေရာက္သည့္ လမ္းခရီးကုန္က်စရိတ္အား ေပး၊ မေပးကို 
ဝိုင္းဝန္းေဆြေႏြးသင့္ေၾကာင္း  

 

(ည) ပုဂၢလိက ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးမွလည္း travelling time ကို တစ္ရက္ေပးသင့္၊ မေပးသင့္ကို 
ေဆြးေႏြးေစလိုေၾကာင္း၊ ထို ့အျပင္ allowance တြင္ပါ၀င္သည့္ Inclusive ကိုပါ 
ထည့္သြင္းစဥ္စားသင့္ေၾကာင္း ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  

 

(ဋ) နားလည္မႈစာခြၽန္လႊာ MOU update ႏွင့္ပတ္သက္၍ ဦးဆန္း၀င္းမွ နားလည္မႈ 
စာခြၽန္လႊာေရးထိုးႏိုင္ရန္အတြက္ Grant Agreement ကို ကနဦးေရးထိုးရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ကမၻာ့ဘဏ္မွ 
ကန္ ့ကြက္မႈမရိွေသာစာ (No Objection Letter) ကိုလက္ခံရရိွၿပီးျဖစ္ပါေၾကာင္း၊  

ဂ်ဴလိုင္လ ၁၀ရက္ေန ့တြင္ လက္မွတ္ေရးထိုးၾကမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

 (၃.၅ million) သည္ ၂၀၁၆ မွ ၂၀၁၉ ဇန္နဝါရီလ အထိရေၾကာင္း၊ ပိုသည့္ေငြအား ကမၻာ့ဘဏ္သို ့ 
ျပန္လည္ေပးအပ္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊  

Effective Date အား First July တြင္ေပးထားေၾကာင္း၊ Financial Management ကို MOPF 
မွအေကာင္အထည္ေဖာ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

 Grant Agreement အား သုံးပြင့္ဆိုင္ၫြန္ ့ေပါင္းအဖြဲ ့မွ အဖြဲ ့၀င္မ်ားအား 
ျပန္လည္ျဖန္ ့ေဝသြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  

MOU အား ၆လတစ္ႀကိမ္ ျပန္လည္ update လုပ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ကမၻာ့ဘဏ္မွ ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  



 
(ဌ) ဦးဆန္း၀င္းမွ MEITI Working Committee member မ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍လည္း 
ထပ္တိုးအဖြဲ ့၀င္မ်ားမွာ ဦးခင္လတ္ႀကီး၊ ဦးတင္ထြန္း၊ ဦးေမာင္ေငြ တို ့ျဖစ္ေၾကာင္း၊  
ႏိုင္ငံတကာ EITI ႐ုံးမွ Annual Progress Report အား အၾကံေပးခ်က္မ်ားကို အဖြဲ ့၀င္မ်ားဆီသို ့ 
ျပန္လည္မွ်ေဝမည္ျဖစ္ေၾကာင္းေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  
 
ထို ့အျပင္ ေဆြးေႏြးခဲ့သည့္အခ်က္အလက္မ်ားတြင္ ထပ္ၿပီးျဖည့္သြင္းခ်င္သည့္ အခ်က္အလက္မ်ားရိွပါက 
တရား၀င္စာေရးပို ့သင့္ေၾကာင္း ေဒၚခင္ခင္လြင္မွ ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  
 
(ဍ) Annual Progress Report ႏွင့္ ပတ္သက္၍လည္း ဦးဆန္း၀င္းမွ သည္အစီရင္ခံစာအား ျမန္မာႏိုင္ငံ 
EITI ႐ုံးကုိ ေပးပုိ႕ထားၿပီးျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

 ႏွစ္စဥ္ႏွစ္တိုင္းလည္း သည္ MEITI အစီရင္ခံစာအား တင္သြင္းရန္လိုအပ္ေၾကာင္း၊ ၊ သည္ႏွစ္အတြင္းတြင္ 
ဒီဇင္ဘာလအမီွ မူၾကမ္းကို ေပးပုိ႕ႏိုင္ပါေၾကာင္း၊  

EITI စံသတ္မွတ္ခ်က္အတိုင္း အစီရင္ခံစာမူၾကမ္းအား EITI ႐ုံးသို ့ ေပးပို႕ၿပီးျဖစ္ေၾကာင္း၊ EITI Regional 
Director၏ Feedback မ်ားအား ျပန္လည္သုံးသပ္မည္ဆိုပါက ပထအၾကိမ္တြင္ပါ၀င္ေသာ EITI 
အစီရင္ခံစာမ်ားအား List လုပ္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ထို.အျပင္ Recommendation (၁၄)ခ်က္အားလည္း List 
လုပ္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ 

 ယခု Annual Progress Report သည္ မူၾကမ္းသာ ျဖစ္ေနေသးသည့္အတြက္ ျပင္ဆင္ရန္ အခ်ိန္(၃)လခန္႕ 
က်န္ရိွေန ေသးေၾကာင္း၊  

Annual Progress Report သည္ အၾကမ္းသာ ျဖစ္ေနေသးသည့္အတြက္ 
ေသေသခ်ာခ်ာျပန္လည္ျပင္ဆင္ရန္ လိုအပ္ေၾကာင္း၊  

General Assessment လုပ္ေသာအခါတြင္လည္း Recommendation ကို အေလးေပးရန္ လိုအပ္ေၾကာင္း၊  

EITI ႏွင့္ပတ္သက္ေသာ Training (သုိ႕မဟုတ္) Workshop တစ္ခုေပးရန္လိုအပ္ေၾကာင္း၊  

၅။ ကမၻာ့ဘဏ္မွလည္း ေအာက္ပါအတိုင္းေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။ 
 
  (ဍ) IA ဝန္ထမ္းမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍လည္း Local ဝန္ထမ္းမ်ားအား လုပ္ရက္တိုးၿပီး foreigner မ်ားအား 
လုပ္ရက္ေလွ်ာ့မည္ဆိုပါက အဆင္မေျပျဖစ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း၊ Local အားရက္ထပ္တိုးမည့္အေၾကာင္းကို 
ျပန္ၿပီးေဆြးေႏြးေစလိုေၾကာင္း ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  

 ၆။ အျခားေဆြးေႏြးခ်က္မ်ား 

သယံဇာတ႐ုံးမွ MEITI Budget သုံးစြဲမႈအား ပြင့္လင္းစြာခ်ျပရန္ သယံဇာတ၀န္ၾကီးဌာနသို႕ စာေ၇ာက္ရိွ 
လာေၾကာင္း၊ သို႕ရာတြင္ Budget ကိစၥသည္ MOBD ႏွင့္သာ သက္ဆိုင္ပါေၾကာင္းကို  
ျပန္လည္အေၾကာင္းၾကားခဲ့ေၾကာင္း Dawe Myat Myint Zu Theint မွ ေဆြးေႏြးခဲ့ပါသည္။  



ေဒၚျမနႏၵာမွ SNU ဖဲြ႕စည္းဖို႕ရန္အတြက္ TOR ကြာျခားေနသည္ကုိ ရွင္းလင္းေဆြးေႏြး၍ 
အတည္ျပဳခ်က္ရယူခဲ့ပါသည္။  

 

 

 

၇။ အစည္းအေ၀းဆုံးျဖတ္ခ်က္မ်ား 

စ
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အေၾကာင္းအရာ 
ေဆာင္ရြက္ရ

န္ 
အခ်ိန္ 

၁။ (၂၈-၇-၂၀၁၇) ရက္ေန႕ MSGအစည္းအေဝးတြင္ အစည္းေဝးကုန္က်စရိတ္မ်ား၊ 
ခရီးစရိတ္ကုန္က်မႈမ်ားႏွင့္ အေသးစိတ္တင္ျပရန္ႏွင့္ အတည္ျပဳခ်က္ရယူရန္  
 

MOPF 
NCS 

(၂၈-
၇-

၂၀၁၇
) 

၂။ NCS	 Admin	 Team	 တြင္ ဝန္ထမ္းတစ္ေယာက္ ထပ္မံတိုးသည္ကို MSG 
အစည္းအေဝးတြင္ တင္ျပရန္။ 

NCS (၂၈-
၇-

၂၀၁၇
) 

၃။ MOU ေရးထိုးၿပီးေၾကာင္းကုိ MSG Meeting တြင္ တင္ျပ ရန္။ MOPF 
NCS 

(၂၈-
၇-

၂၀၁၇
) 

၄။ Annual Progress Report သည္ေနာက္ထပ(္၃)လအခ်ိန္ရေသးေသာေၾကာင္ ့
လာမည္(့၂)လအတြင္း Constituency တခုျခင္းဆီထံစာပို႕ၿပီး 
မည္သည့္အေၾကာင္းအရာထည့္လိုေၾကာင္း၊ ျပင္ဆင္လိုေၾကာင္းေတာင္းရန ္
Support Paragraph အား ေရးသားတင္ျပရန္ 

MOPF 
NCS 

(၂၈-
၇-

၂၀၁၇
) 

၅။ 1st Report ရဲ႕ Recommendation (၁၄) ခုကိ ု
မည္သည့္၀န္ၾကီးဌာနႏွင့္သက္ဆိုင္သလဲဆိုသည္ကိုေရႊးခ်ယ္ၿပီးသက္ဆိုင္ရာ၀န္ၾကီးဌာ
နမ်ားသို႕ စာျဖင့္ေပးပိုကအေၾကာင္းၾကားၿပီး ထိ ု Recommendation 
မ်ားႏွင့္ပါတ္သက္ၿပီး လက္ရွိေဆာင္ရြက္ထားရွိမႈ႕ကိ ု APR 
မတိုင္ခင္ေပးပိုကျပန္လည္ေတာင္းယူရန ္

NCS (၂၈-
၇-

၂၀၁၇
) 

၆။  SNU ဖြဲ႕စည္းမႈ TOR အခ်က္အလက္မ်ားအား လာမည့္ (၁၀-၇-၂၀၁၇) 
ရက္ေန႕အစည္းအေ၀းတြင္ ေဆြးေႏြးရန္။ 

NCS (၁၀-
၇-

၂၀၁၇
) 

 

အစည္းအေ၀းအား (၁၄း၅၀) မိနစ္တြင္ ႐ုပ္သိမ္းပါသည္။ 


